
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 13. november 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål Y
Ministeren bedes redegøre for, hvad forklaringen er på, at Sundheds- og Æl-
dreministeriet tilsyneladende har skiftet forklaring på overbelægsspørgsmålet
under vejs i forløbet. Og mener ministeren på linje med den citerede embeds-
mand fra Sundhedsdatastyrelsen, eller har ministeriet på et tidspunkt ment, at
det er rigtigt, at ”Vi er blevet enige med regionerne og departementet (ministe-
riet, red.) om, at det var et bedre mål for overbelægning end 100, da 100 pct.
overbelægning faktisk er helt fint, og 101-104 pct. er så marginalt over 100, at
det slet ikke bør tælle som overbelægning”. Der henvises til ”Overbelægning:
Styrelse skiftede pludselig forklaring i sag om talmagi på sygehusene” jf.
Fyens Stiftstidende den 10. november 2017.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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